
 

 

 

 

 

 

 

SÕMERPALU LASTEAED LEPATRIINU 

 

 

HOOLEKOGU KOOSOLEKU PROTOKOLL 

 

Sõmerpalu, 17.03.2023 

 

Algus kell: 12.00-13.00 videokoosolek Meetis 

Koosoleku juhataja: Hille Kesa 

Protokollija: Anneli Laursoo-Dunaiski 

 

Koosolekul osalesid:  

Hille Kesa- direktor 

Anneli Laursoo-Dunaiski- direktori asetäitja 

Ereli Säde- Mummukeste rühma lastevanemate esindaja 

Tiina Lepasaar- Põnnikeste rühma lastevanemate esindaja 

Mirvet Kulberg- Täpikeste rühma lastevanemate esindaja 

Krislyn Tamm- õpetajate esindaja 

 

Puudus: Piret Otsatalu- Võru vallavalitsuse esindaja 

 

 

Päevakord: 

1. Hetkeseis seoses lasteaia ehitusega.  

1.1.Lastevanemate küsimused töökorralduse ja laste heaolu/turvalisuse osas Sulbis.  

Hille Kesa andis vastused lastevanemate küsimustele: 

• Ohud treppidel liikudes- lapsed treppidel üksi ei liigu. Vanem toob alati ise lapse 

rühma, õpetajad liiguvad koos lastega treppidest üles ja alla. Õhtusel ajal koonduvad 

võibolla kõik rühmad esimesele korrusele. 

• Parkimine- parkida ei tohi lasteaia ette. Nii lapsevanemad kui ka töötajad pargivad 

autod maja taha/ küljele, et lastel oleks ohutu liikuda. Esimestel päevadel reguleerib 

keegi lasteaia juures liiklust või paneme välja suunavad märgid. Ringliiklust ümber 

maja ei tekita. 

• Lastega lähevad õueajal õue kaasa ka õpetaja abid, vajadusel muusika- ja 

liikumisõpetaja. Aprillikuu jooksul püüame lastele teha mänguväljaku. Esialgu käivad 

õpetajad lastega jalutamas/ matkamas. Lapsed on Sulbis õues helkurvestides, et oleks 

laste turvalisus tagatud. Võibolla on vaja rentida aia paneelid, et ümbritseda laste 

mänguväljak. Sõime alale tuleb aed, mis võetakse kaasa Sõmerpalust. 

• Riideruumid - Põnnid, Mummud ühes garderoobis. Jalanõud võetakse välisukse juures 

ära. Täpikeste garderoob on eraldi. Laste vahetusriided palume panna kottidesse. 

Kuivatuskapid Sulpi kaasa ei tule. Lastele kaasa vihmariided, vahetusriided. Õpetajad 

tuletavad vanematele meelde, et jalanõud ja riided oleksid ilmastikukindlad. 

• Huviringid hakkavad ka edaspidi Sulbis toimuma. Seppsi ringid toimuvad 20.märtsil 

24. märtsi tunni asemel, 31. märts Seppsi ei toimu. See tund tehakse hiljem Sulbis 

pikemate tundide näol järgi. Lugemislusti ei toimu kolimisnädalal 27. märts-31. märts. 

Vanematega tehakse tasaarveldus. Aprillist on mõlemad huviringid Sepps ja 

Lugemistlust Sulbis. 



 

• Põnnikeste rühma vanemad küsivad, kas kolimist ei saaks edasi lükata, et lapsed 

saaksid Sõmerpalus lõpetada. Direktor vastas, et ei saa, sest oleme seotud meetmetega 

ja tähtaegadega. 

• Kolimisteenusele võtab direktor hinnapakkumise. 29-31. märts oleks suureks abiks, 

kui vanemad saaksid lapsed koju jätta. Kõige kriitilisem päev on 29. märts, kui kolime 

kogu Sõmerpalu maja Sulpi. 

1.2.Kas lasteaia juurde projekteeritake mürasein?  

Direktor edastab küsimuse pidajale ja see arutatakse ehitajaga läbi. 

1.3.Millal saab valmis uus maja?  

Valmimise tähtaeg on aprill 2024. 

1.4.Hoolekogu esimehe Ereli Säde ettepanek: Hoolekogu võiks taas kokku tulla aprilli lõpus, 

et vastata vanemate tekkinud küsimustele lasteaia töökorralduse osas. 

Direktori ettepanek: hoolekogu koosolek võiks olla maikuus, vajadusel aprillis. 

 

2. Jooksvad küsimused 

2.1.Milline lasteaed on suvel valvelasteaed?  

Suvel on valvelasteaed juuli I pool Väimela Lasteaed Rukkilill ja juuli II pool Lasva 

Lasteaed Pargihaldjas. Kuupäevad on veel täpsustamisel. 

2.2.Suvine (juuni) lasteaia töökorraldus Sulbis on vastavalt sellele, palju on lapsi lasteaias 

käimas, sellest sõltub, mitu rühma on avatud. 

2.3.Kes tulevad sügisel Põnnikeste rühma lastele juurde? Põnnikeste rühma lastele lähevad 

juurde Täpikeste lapsed. 

2.4.Võru vallal on plaanis teha hoolekogu liikmetele koolitus 5.aprill. Vastav info saadetud e-

mailile.  

 

 

 

 

Protokollija: Anneli Laursoo-Dunaiski 


